

ISSN 1008-7168

天津行政学院学报

JOURNAL OF TIANJIN ADMINISTRATION INSTITUTE

2021.6

第23卷 总第212期

■ 全国中文核心期刊

■ 《复印报刊资料》重要转载来源期刊

万方数据

目 录

学 科 建 设

后疫情时代中国公共管理的本土化之路:一个比较优势的视角 李水金(3)

政 府 治 理

数据驱动城市治理变革的多重逻辑 李春生(14)

政策绩效是如何弱化的:多主体互动均衡下的乡镇政策执行研究

——以X村的退耕还林政策为例 李晓丹 李蓉蓉(21)

治理伦理专题

国家治理现代化进程中社会治理共同体的伦理性构建 刘琼莲(33)

智慧养老的伦理风险及其消解 王张华 贺文媛(45)

社 会 治 理

党建何以引领社区自治?

——逻辑、机制与发展路径 王世强(55)

回归社会的团结:社会组织党建中的关系转向与经验嬗变

——以Z市X组织为例 唐晓琦(65)

角色接纳、主体赋权与需求驱动:青年认同式社区参与的实现路径

——以黄浦区青年社区口述史项目为例 赵云亭 唐有财(75)

比 较 与 借 鉴

论民粹主义的美国起源、当代发展及制度逻辑 柳亦博 王若彤(84)

期刊基本参数:CN12—1284/D*1999*B*16*96*ZH*P*¥8.00*2000*09*2021—11

JOURNAL OF TIANJIN ADMINISTRATION INSTITUTE

(Bimonthly)

CONTENTS

NO.6,2021

Localization of Public Management in China in the Post Epidemic Era : A Perspective of

Comparative Advantage *Li Shuijin* (3)

The Multiple Logics of Data-Driven Urban Governance Transformation *Li Chunsheng* (14)

How does Policy Performance Weaken ;Research on the Implementation of Township Policies

Under the Balance of Multi-Agent Interaction *Li Xiaodan , Li Rongrong* (21)

The Ethical Construction of the Community of Social Governance in the Process of the

Modernization of State Governance *Liu Qionglian* (33)

The Ethical Risk of Intelligent Elderly Care and Its Resolution *Wang Zhanghua , He Wenyuan* (45)

How Does Party Building Lead Community Autonomy *Wang Shiqiang* (55)

Solidarity of Returning to Society ;Relationship Turn and Experience Change in Party Building of

Social Organizations *Tang Xiaoqi* (65)

Role Acceptance , Subject Empowerment and Demand Drive ;The Path to Realize Youth

Identity Community Participation *Zhao Yunting , Tang Youcai* (75)

On the American Origin , Contemporary Development and Institutional Logic of Populism

..... *Liu Yibo , Wang Ruotong* (84)